



### Närvarande:

Erik Persson (ordf.)  
Ingrid Liljelind (sekr)  
Camilla Granberg (VC)  
Jonas Martinsson  
Per-Arne Oldenborg  
Margit Håkansson  
Anders Brändström (suppleant)  
Saga Gustafsson (suppleant)  
Elina Svedjehed (URFUS ledamot)  
Maja Malmberg Ångström (URFUS-pers. suppl.)  
Julia Persson (TS-ledamot)

### Frånvarande:

Anna Grundström (vice ordf.)  
Ann Backsten (kassör)  
Erica Bengtsson

## § 1. Mötets öppnande

Ordförande hälsar välkommen och förklarar mötet öppnat.

## § 2. Val av justerare

Till justerare väljs Anders Brändström.

## § 3. Fastställande dagordning och anmälan om övriga ärenden.

Dagordningen fastställdes.

## § 4. Rapporter

- a) *Tävlingssektionen*: Lägg till handlingarna
- b) *URFUS*: 70 (!) barn anmälda till spökkvällen 14 oktober. Arbete med julshowen pågår. URFUS deltar i Ungdomspeppen i Smygehamn 7-8 oktober, det är gratis.
- c) *SvRF och VRIF*  
SvRF: Inget att rapportera.  
VRIF: Inget att rapportera. Utvecklingshelg för ridsporten för föreningar i Lycksele 14 -15 oktober.
- d) *VC rapport*: Lägg till handlingarna.

## § 5. Föregående protokoll

Protokollet nr 9, läggs till handlingarna.



## § 6. Styrelsens arbetsgrupper – Arbetsordning – Information

- a) Anläggningsgruppen; Hanna Gyllengam, Ann Backsten, Jonas Martinsson, Anders Brändström. Konvalescenschagarna är borttagna. Torkrummet på ridskolan ska börja rivas för att byggas om till ett större rum. Vi jobbar vidare med underlaget och har kontakt med leverantören om hur det ska underhållas på bästa sätt.
- b) Cafeterigruppen; Camilla Granberg, TS-arbetsgrupp, Katarina Nilsäter. Fyra medlemmar har anmält intresse att ingå i en köksgrupp, vilket kommer att stärka upp arbetet med cafeterian.
- c) Partnergruppen; Britta Unneby, Karin Kemi, Camilla Granberg, Margit Håkansson. Lägg till handlingarna.
- d) Tjäna-pengar-gruppen; Britta Unneby, Ingrid Liljelind, Elisabeth Kampf-Holmberg, Maria Nordin. Lägg till handlingarn. Styrelsen stöder förslaget att skicka ut information om deltagande i intervjustudien/forskningsstudien om enkätinstrument EQ5D som används för att mäta hälsorelaterad livskvalitet. Ersättning utgår till föreningen för varje deltagande.
- e) Arbetsmiljögruppen; Linn Öjbrant, Erika Bengtsson, Ingrid Liljelind (sammankallande). Eva Svedmark slutar i gruppen. Inget att rapportera. .
- f) Hållbara Hippologum; Erik Persson, Ingrid Liljelind, Per Arne Oldenborg. LOVA-projektet. Tyréns har levererat ett utkast på rapport med åtgärdsförslag och en slutrapport förväntas den 13/10. Provtagningarna i vattendragen är utförda, inget resultat har rapporterats ännu. Slutrapport till Länsstyrelsen ska vara inskickad senast 31/10.

## § 7. Ekonomi

Resultatet (intäkter - kostnader) är för föreningen t o m augusti - 190 tkr. För största avvikelserna, se rapport. Vi behöver se över våra kostnader och vara restriktiva med större inköp. Budgetarbetet har påbörjats.

## § 8. Partnergruppens önskan om förslag till presumtiva partners/supporters

En vädjan till styrelsen att hjälpa till att hitta företag och om möjligt kontaktpersoner på företag som partnergruppen kan kontakta.



### § 9. Ventilationen i anläggningen

Uppstallningen på privatsidan har haft problem med fukt i skrubbarna, och detta är åtgärdat. Det är viktigt att hålla ytterdörrarna stängda för att ventilationen ska fungera.

### § 10. Vikt på ridskoleryttare

Styrelsen undersöker om det finns några rekommendationer eller annat underlag.

### § 11. Rally VM 2024

Föreningen får ersättning för att hjälpa till som funktionärer. Någon/några i föreningen bör ta ansvar för att organisera detta. Frågan tas bl a upp på mötet med privatuppstallade nästa vecka.

### § 12. Övriga frågor

### § 13. Mötets avslutande

Nästa möte är 26/10 2023 kl. 18:00-20:30. Plats, Styrelserummet på Hippologum.

Ingrid Liljelind  
Sekreterare

Erik Persson  
Ordförande

Anders Brändström  
Justerare